

Testimonial for Let's Get Going

Cytronics Corporation, a Payroll and Human Resource service provider in Quebec, took up membership in Let's Get Going several months ago and now considers that decision to have already been a resounding success. To begin, Marcie Balaban's dynamic personality encourages members to participate and seek each other out. As with all members, our initial reason for joining was to acquire clients. However, it soon became apparent that other members could in turn supply Cytronics with much needed products and services, a concept of Win – Win encouraged by Marcie. The scheduled meetings between groups of members are well organized, well structured and, in our opinion, an ideal format for first time contacts. We expect, as a consequence of this membership, to double our sales and improve our product offering to clients.

Gilles Guillemette

V-P Opérations



TÉMOIGNAGE pour Let's Get Going

Établie au Québec depuis plusieurs années, La Corporation Cytronics est un fournisseur de service de paie et de ressources humaines qui, il y a quelques mois, a adhéré à Let's Get Going. Une décision que nous ne regrettons absolument pas et qui nous procure déjà des avancées retentissantes! D'abord, le dynamisme contagieux de Marcie Balaban encourage tous les membres à participer et à développer des contacts entre eux. Comme la majorité des autres participants, nous avons comme objectif initial d'acquérir de nouveaux clients. Or, au fil des rencontres, il est devenu évident que les autres membres pouvaient aussi nous fournir des services et des produits utiles à notre entreprise, une approche «gagnant-gagnant» que prône et encourage Marcie. De plus, les réunions sont très bien organisées et très bien structurées. À notre avis, ce format est idéal au développement de nouvelles relations d'affaires. Grâce à notre participation à Let's Get Going, nous nous attendons à doubler nos ventes et à améliorer notre offre de produits à la clientèle.

Gilles Guillemette

V-P Opérations

